

# 聖依納爵堂報告

常年期第三主日

【天主聖言主日】

(24-01-2021)

1. 本堂將於下星期一（25/1）起，逢星期一至六，派發「天主教教友總會」2021年福傳利是封、揮春對聯及大福字，教友可到「九龍華仁書院」正門保安亭索取，先到先得。

祝各位教友身體健康、天主保佑！

2. 2020年十二月份聖堂-收入與支出報告如下：

收入：\$ 46,162，

支出：\$ 92,841，

結餘：\$ -46,679。

有關上述收支細節，請參閱聖堂網頁。

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

3. 在疫情期間教友如有「彌撒意向」，可用聖堂電郵或電話（2359-4407）聯絡聖堂辦事處，神父將會在平日彌撒獻上意向。

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**3rd Sunday in Ordinary Time**  
**(Ecumenical Sunday)**  
**24-01-2021**

1. Starting on Monday, January 25, 2021, Monday to Saturday, parishioners may collect from the Security Station (Wah Yan College, Kowloon), Chinese New Year couplets and red packets offered free of charge by the H. K. Central Council of Catholic Laity.

First come first served.

2. During the pandemic, any faithful desiring to offer masses for thanksgiving or other intentions should contact the chapel office by email ([st.ignatiuschapel.hk@gmail.com](mailto:st.ignatiuschapel.hk@gmail.com)) or phone (2359-4407). The priest will do so during the weekday masses.

3. The financial report for this chapel in December 2020 is as follows:

Income: \$ 46,162,  
Expenses: \$ 92,841,  
Deficit: \$-46,679

\*The above details have been posted on the notice board outside the chapel office & on the chapel website. Thanks for the generous support!

The above Chapel Announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website. Peace be with you all. God Bless.